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Radny w ramach interpelacji zwrócił się do Prezydenta Miasta o przedstawienie szczegółowej 

informacji, która będzie stanowiła podstawę do dalszej dyskusji, nt. polityki realizowanej przez 

Prezydenta w zakresie rozwoju transportu rowerowego, budowy ścieżek rowerowych oraz w aspekcie 

proponowanych zmian i likwidacji zatok autobusowych. 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26275.html



















